
Oświadczenie złożone 
przez senatora Grzegorza Wojciechowskiego 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Moje oświadczenie dotyczy sektora drobiarskiego. W związku z prośbą Zrzeszenia Producentów 
i Hodowców Drobiu Środkowej Polski o podjęcie interwencji w sprawie bardzo trudnej obecnie 
sytuacji na rynku drobiarskim dwukrotnie zwróciłem się do ministra rolnictwa i rozwoju wsi 
z zapytaniem dotyczącym sektora drobiarskiego. Jednakże otrzymane odpowiedzi nie 
wyjaśniają wszystkich wątpliwości, które wyraziłem w swoich oświadczeniach. Ministerstwo 
rolnictwa w przekazanej do mojej wiadomości przez marszałka Senatu korespondencji poza 
zaprezentowaniem danych liczbowych i cytatami pochodzącymi z rozporządzeń, zarówno 
krajowych, jak i wspólnotowych, w zasadzie nie udziela odpowiedzi na moje pytania. 

Odpowiedzi ministerstwa rolnictwa przesłałem do informacji przedstawicielom Zrzeszenia 
Producentów i Hodowców Drobiu Środkowej Polski. W załączeniu przekazuję do wiadomości 
pana ministra odpowiedź Zarządu zrzeszenia z dnia 17 kwietnia bieżącego roku z prośbą 
o ustosunkowanie się do zawartych w niej zastrzeżeń. 

Ponownie zwracam się z zapytaniem do Ministra Rolnictwa, czy jest mu znana trudna sytuacja 
na rynku drobiu, zagrażająca upadkiem znacznej części gospodarstw drobiarskich. Jakie w tej 
sytuacji zamierza Pan podjąć działania zmierzające do wyeliminowania patologicznych zjawisk 
na rynku drobiarskim? Jak rząd postrzega przyszłość branży drobiarskiej w Polsce? 
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